
Styrelsemöte Läckeby GoIF 2022-11-07 

 

Närvarande: Anders H, Jesper W, Linda M, Jenny S, Patrick A, Joakim J, Josefin B, 
Ingela N-H, Jimmy H, Emma A-H, Peter M 
 

§1 Anders hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat 

 

§2 Sekreterare: Jesper W, justerare: Joakim J 

 

§3 Föregående protokoll: Inga synpunkter framkom 

 

§4 Gula linjen: vi måste få in registerutdrag från alla tränare/ledare. Detta måste ske senast 
under december. Utdrag kan beställas från: 

https://polisen.se/tjanster-tillstand/belastningsregistret/ 

En liten sammanfattning av det viktigaste i gula linjen ska tas fram för att kunna delas ut till 
föräldrar. Framöver är det viktigt att hålla dokumentet levande. 

Vi behöver också utbilda föreningsaktiva i HLR. Ingela är instruktör och kan hålla i detta. Till 
nästa möte undersöker vi behovet och genomför en utbildning när det passar. 

Anders undersöker om vår defibrillator kan placeras utomhus i ett larmkopplat skåp. 

 

§5 Information konstgräs: Belysningen är uppe, underlaget och paden är klara. 

Jimmy har pratat med Kalmar FF om möjligheten att börja med KFF-träningar en gång i veckan 
under skoltid. Då kommer två spelare ur A-truppen och håller i en träning.  

Resultattavlans baksida saknar skydd på baksidan vilket kan bli problematiskt om det anläggs 
en diskgolfbana. 

 

§6 Hemsida: Jesper kontaktar FS Data för att peka om lgoif.org till laget.se 

 

§7 Beslut diskgolfbana: Stinsen och Bygdegårdsföreningen säger ja till att använda 
bygdepengen till diskgolfbana. Styrelsen beslutar att beställa korgar. 

 

§8 Information skateramp – status ansökningar: Vi har sökt 300kkr från ”Ett Kalmar för alla”. 
Beslut tas 15 november. Får vi avslag på denna ansökan tvingas vi lägga ner projektet. Får vi 
godkänt måste ”nuvarande” bygdepeng slutredovisas senast 1 december för att kunna söka 
ytterligare 150kkr i bygdepeng till skaterampen. De sista 150kkr kan isåfall förhoppningsvis 
sökas i mindre portioner. 



§9 Sponsring: Peter M har haft kontakt med Crevia om en offert för att bygga en sponsortavla 
där sponsorer kan synas. Därefter kan vi skriva sponsorbrev och försöka sälja in platser på 
tavlan. ICA Lindsdal är intresserade av att köpa arenanamnet. Anders och Patrick får styrelsens 
uppdrag att diskutera detta med ICA Lindsdal. 

 

§10 Övriga frågor 

 

Julmarknad 11/12 (Emma A-H): Förra året hade vi ett fotbollsspel och paketlotteri. Jimmy och 
Ingela har ett stort fotbollsspel som vi kan låna. Dessutom ordnar vi någon form av lotteri 

Nytt lag FP19/20 (Josefin B): platserna fylldes första gången 

Emma, Ingela, Jenny S (m.fl.) anordnar tipspromenad/tomtebingo eller liknande i slingan med 
korvgrillning/kokning 4 december. 

Ringarna i utegymmet är borta. Vi beställer nya ringar från SwedenGym. 

F09/10/11 blir framöver F10/11 då 09:orna fortsätter i Lindsdal. F10/11 behöver nya tränare 
när nuvarande fyra tränare kliver av. P9/10 försvinner också. Linda och Jimmy undersöker vilka 
av dessa som är intresserade av tränarutbildning för att i någon mån behålla dem i föreningen. 

Ingela har köpt in sjukvårdsmaterial till lagens sjukvårdsväskor och förevisade detta. 

 

Nästa möte: 5 december kl 18:30 


